



Rome ~ Florence ~ Venice ~ Verona ~ Milan ~ Nice ~ Cannes

DAY 1 : KUALA LUMPUR

Berkumpul di KLIA untuk menaiki penerbangan.

DAY 2 : KUALA LUMPUR - ISTANBUL – ROME

(MM)

Menaiki penerbangan ke Rome. Transit di Istanbul dan meneruskan penerbangan ke Rome. Melawat di sekitar bandar Rome: melihat **Roman Forum, The Colosseum, Piazza di Spagna dan Trevi Fountain**. Ziarah ke **Rome Grand Mosque**. Makan Malam dan kembali ke hotel untuk bermalam di Rome

DAY 3 : ROME - FLORENCE – PRATO

(SP)

Sarapan pagi, daftar keluar hotel. Bertolak ke Florence. Tiba di Florence, membeli-belah barangan kulit terkenal di **PierroTucci Leather Factory Outlet**. Melihat **Duomo Santa Maria Del Fiore, Piazzale Michelangelo dan Ponte Vecchio**. Menuju ke Prato, daftar masuk hotel dan bermalam di Prato

DAY 4 : PRATO - PISA - VENICE

(SP)

Sarapan pagi, daftar keluar hotel. Bertolak ke Pisa. Menyaksikan **Tower of Pisa**: salah satu monumen yang menjadi mercu tanda Pisa yang wajib dikunjungi. Membeli-belah di **Barberino Designer Outlet** dan meneruskan perjalanan ke Venice. Tiba di Venice, daftar masuk hotel dan bermalam di Venice

DAY 5 : VENICE

(SP/MT)

Sarapan pagi. Menaiki bot dari Tronchetto ke Piazza San Marco (Venice Island). Melawat sekitar **Piazza San Marco** untuk melihat **Bridge of Sighs, Bell Tower, Doges Rialto Bridge, San Marco Basilica dan Doges Palace**. Makan Tengahari serta melawat **Glass Factory**. Aktiviti bebas di sekitar **Venice Island**. *Pilihan lawatan tambahan: menaiki Gondola menyusuri Sungai Venice. Selepas itu, menaiki bot dari Piazza San Marco – Tronchetto. Kembali ke hotel dan bermalam di Venice.

DAY 6 : VENICE - VERONA - MILAN

(SP/MT)

Sarapan pagi, daftar keluar hotel. Bertolak ke Verona. Tiba di Verona, melihat **Juliet's House & Balcony**: lokasi romantik dalam babak novel "Romeo & Juliet" serta makan Tengahari. Bersiar-siar di sekitar Bandar Milan: melihat **Duomo Cathedral dan Teatro Della Scala**. Membeli-belah di **Galleria Vittorio Emanuele**. Daftar masuk hotel dan bermalam di Milan

DAY 7 : MILAN - SERRAVALLE – NICE

(SP)

Sarapan pagi, daftar keluar hotel. Bertolak ke Nice seterusnya membeli-belah di **McArthur Glen Outlet** di Serravallo. Sambung perjalanan ke Nice. Daftar masuk hotel setelah tiba di hotel. Melawat **Promenade des Anglais**. Aktiviti bebas untuk para peserta. Bermalam di Nice

DAY 8 : NICE - EZE - CANNES - NICE

(SP)

Sarapan pagi. Melawat **Fragonard Perfumery** di Eze yang terkenal dengan pengeluaran pelbagai haruman minyak wangi. Bertolak ke Cannes, berpeluang menikmati keindahan pantai di **Boulevard de la Croisette** yang terkenal dengan **Palais des Festivals et des Congres** dimana Festival Filem Cannes diadakan. Melawat **Notre Dame D'Esperance** dan bergambar di **Musee de la Castre**. Bertolak kembali ke Nice dan bermalam di Nice.

DAY 9 : NICE - ISTANBUL - KUALA LUMPUR

(SP)

Sarapan pagi dan daftar keluar hotel. Dihantar ke lapangan terbang untuk menaiki penerbangan pulang ke Kuala Lumpur

DAY 10 : ISTANBUL - KUALA LUMPUR

Transit di Istanbul. Sambung penerbangan ke Kuala Lumpur. Selamat tiba di Kuala Lumpur.

Footnote:
SP : Sarapan Pagi
MT : Makan Tengahari
MM : Makan Malam

TURKISH AIRLINES



HARGA TERMASUK:

- ✓ Tiket penerbangan kelas ekonomi Kuala Lumpur - Istanbul - Rome / Nice - Istanbul - Kuala Lumpur.
- ✓ Cukai lapangan terbang.
- ✓ Penginapan di hotel bertaraf 3 & 4 bintang beserta sarapan.
- ✓ Lawatan dan makan seperti dalam aturcara.
- ✓ Pengangkutan dan juga khidmat pemandu pelancong.
- ✓ Tip kepada pemandu pelancong & pemandu bas.

HARGA TIDAK TERMASUK:

- ✓ Makan selain dalam aturcara.
- ✓ Bayaran bagasi lebih had.
- ✓ Caj peribadi di hotel : panggilan telefon, mini bar dll.
- ✓ Insurans perjalanan peribadi - Peserta amat digalakkan untuk mengambil insurans perjalanan peribadi.

JADUAL PENERBANGAN: TURKISH AIRLINES

Kuala Lumpur – Istanbul / TK 61 / 2355-0620

Istanbul - Rome / TK 1861 / 0900-0940

Nice – Istanbul / TK 1814 / 1010-1505

Istanbul – Kuala Lumpur / TK 60 / 0155-1720

2019 TARIKH BERLEPAS

13 MAC 2019

DEWASA	KANAK BERKATIL	KANAK TANPA KATIL
RM 7,899	RM 6,599	-

12 APRIL 2019

DEWASA	KANAK BERKATIL	KANAK TANPA KATIL
RM 8,599	RM 7,299	-

Prices shown above are correct at the time of print and subject to change without prior notice • We reserve the right to charge the differential for different room category, increase in rates and exchange rate • Ground arrangements are subject to availability and confirmation at time of booking • Holiday Tours & Suppliers Standard Terms & Conditions apply.